
 
 
 
 
Nr. 71/2022 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 15 septembrie 2022, cu ocazia ședinței extraordinare convocată de îndată 
a Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, 2 
reprezentant ai satelor aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat 
Coşeni, lipsind: Keresztes László, Kiss-Bartha Annamária, Kondor Ágota, Sipos Dóra-Viola, 
Vajna László. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 22 alin. (1), art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 
privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în 
conformitate cu prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (4) și art. 196 alin. (1) lit. b din 
OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1222/2022. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Bună ziua. 
Avem și astăzi o scurtă ședință. Haideți să încercăm să facem prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 „13 suntem prezenți. A mai intrat cineva între timp? Avem un singur punct pe 
Ordinea de zi, din câte știu. Dar înainte de a vota Ordinea de zi, aș întreba dacă mai are 
cineva de adăugat ceva? Dacă nu, să votăm Ordinea de zi conform convocatorului, cu un 
singur punct. Eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Da, sunt de acord cu Ordinea de zi. 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Și Cserey Zoltán este 
prezent.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Și Cserey Zoltán este de 
acord.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Székely Kincső), Ordinea 
de zi. 



 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Trecem la discutarea punctului 1.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii 
cererii de finanțare și a cheltuielilor aferente proiectului: Achiziția de insule ecologice 
digitalizate pentru colectarea deșeurilor în Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r./lb.m.): „Este vorba despre un 
proiect, care trebuie depus astăzi prin Planul național de redresare și reziliență, componenta 3 
— Managementul deșeurilor. Putem să achiziționăm 100 de insule ecologice digitalizate, 
compacte, echipată fiecare cu 5 containere de 1,1 m3 pentru 5 fluxuri de deșeuri, care se 
colectează separat. Valoarea totală eligibilă a proiectului este de 5.854.205 lei, din care 
valoarea cheltuielilor eligibile din PNRR este de 4.919.500 lei, și TVA-ul aferent 934.705 lei. 
Mulțumim pentru prezența la această ședință foarte rapidă și vă rog să votați acest proiect de 
hotărâre, ca să putem să depunem astăzi cererea de finanțare.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc dl. 
viceprimar. Nu am citit la începutul ședinței art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un 
interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt 
obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema 
respectivă. Dacă sunt asemenea situații, vă rog să spuneți acum. Dacă nu, să trecem la vot. Eu 
sunt de acord cu punctul 1.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Da, sunt de acord. 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord. Mulțumesc 
frumos.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r.): „Bună ziua, sunt Székely Kincső, 
sunt prezentă și sunt de acord.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 377/2022. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Asta a fost 
ședința de astăzi. Vă mulțumesc mult pentru prezența la ședința asta fulger. Și ne auzim 
mâine. Mâine avem din nou ședință. O zi frumoasă să aveți. La revedere.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29 septembrie 2022. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                              SECRETAR GENERAL 
       Comăneci Liviu-Vasile                         Kulcsár Tünde-Ildikó 
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 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Asta a fost 
ședința de astăzi. Vă mulțumesc mult pentru prezența la ședința asta fulger. Și ne auzim 
mâine. Mâine avem din nou ședință. O zi frumoasă să aveți. La revedere.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29 septembrie 2022. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                              SECRETAR GENERAL 
       Comăneci Liviu-Vasile                         Kulcsár Tünde-Ildikó 



 
 
 
 
Nr. 71/2022 
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 Încheiat azi, 15 septembrie 2022, cu ocazia ședinței extraordinare convocată de îndată 
a Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, 2 
reprezentant ai satelor aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat 
Coşeni, lipsind: Keresztes László, Kiss-Bartha Annamária, Kondor Ágota, Sipos Dóra-Viola, 
Vajna László. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 22 alin. (1), art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 
privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în 
conformitate cu prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (4) și art. 196 alin. (1) lit. b din 
OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1222/2022. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Bună ziua. 
Avem și astăzi o scurtă ședință. Haideți să încercăm să facem prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 „13 suntem prezenți. A mai intrat cineva între timp? Avem un singur punct pe 
Ordinea de zi, din câte știu. Dar înainte de a vota Ordinea de zi, aș întreba dacă mai are 
cineva de adăugat ceva? Dacă nu, să votăm Ordinea de zi conform convocatorului, cu un 
singur punct. Eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Da, sunt de acord cu Ordinea de zi. 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Și Cserey Zoltán este 
prezent.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Și Cserey Zoltán este de 
acord.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Székely Kincső), Ordinea 
de zi. 



 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Trecem la discutarea punctului 1.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii 
cererii de finanțare și a cheltuielilor aferente proiectului: Achiziția de insule ecologice 
digitalizate pentru colectarea deșeurilor în Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r./lb.m.): „Este vorba despre un 
proiect, care trebuie depus astăzi prin Planul național de redresare și reziliență, componenta 3 
— Managementul deșeurilor. Putem să achiziționăm 100 de insule ecologice digitalizate, 
compacte, echipată fiecare cu 5 containere de 1,1 m3 pentru 5 fluxuri de deșeuri, care se 
colectează separat. Valoarea totală eligibilă a proiectului este de 5.854.205 lei, din care 
valoarea cheltuielilor eligibile din PNRR este de 4.919.500 lei, și TVA-ul aferent 934.705 lei. 
Mulțumim pentru prezența la această ședință foarte rapidă și vă rog să votați acest proiect de 
hotărâre, ca să putem să depunem astăzi cererea de finanțare.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc dl. 
viceprimar. Nu am citit la începutul ședinței art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un 
interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt 
obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema 
respectivă. Dacă sunt asemenea situații, vă rog să spuneți acum. Dacă nu, să trecem la vot. Eu 
sunt de acord cu punctul 1.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Da, sunt de acord. 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r./lb.r.): „Sunt de acord.” 
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